
Rada školy pri Strednej priemyselnej škole stavebnej 
Plzenská 10, 080 63 Prešov 

 

 

 

 

Zápisnica zo zasadnutia členov Rady školy pri SPŠ stavebnej v Prešove, 
 ktoré sa uskutočnilo dňa 11. júna 2019 s týmto programom:  

 
 
 
 

Program zasadnutia: 
 
1. Otvorenie 

2. Informácia o prijímacích skúškach pre školský rok 2019/2020 

3. Informácia o maturitných skúškach v riadnom období v školskom roku 2018/2019 

4. Návrh počtu ţiakov prvého ročníka v školskom roku 2020/2021 v členení na 
jednotlivé študijné odbory 

5. Správa o hospodárení školy za prvý štvrťrok 2019 

6. Kooptácia ţiaka školy do Rady školy pri SPŠ stavebnej v Prešove z dôvodu 

ukončenia členstva v RŠ ţiačky Natálie Gemzovej 

7. Rôzne 

8. Diskusia 

9. Uznesenia  

10.  Záver 

 

 

 

 

Prítomní:   7 členov, podľa prezenčnej listiny 
 
 

1. Zasadnutie otvorila predsedníčka rady školy, ktorá privítala členov RŠ  na 
riadnom zasadnutí RŠ a dala odsúhlasiť program zasadnutia. 

2. Zástupkyňa školy Ing. M. Hodulíková  informovala prítomných o prijímacích 

skúškach pre šk. rok 2019/2020  

3. Zástupkyňa školy Ing. M. Hodulíková  informovala prítomných o výsledkoch 

maturitných skúšok v riadnom období v šk. roku  2018/2019 

4. Zástupkyňa školy Ing. M. Hodulíková predloţila na schválenie návrh  počtu 

ţiakov prvého ročníka v školskom roku 2020/2021 v členení na jednotlivé 

študijné odbory.  

5. Zástupkyňa školy Ing. M. hrubá predloţila  stručnú správu o hospodárení 

školy za prvý štvrťrok 2019 



6. Uskutočnila sa kooptácia ţiaka školy do Rady školy pri SPŠ stavebnej v 

Prešove. Ţiačka III.B triedy Klára Hudá bola kooptovaná do Rady školy pri 

SPŠ stavebnej  v Prešove z dôvodu ukončenia členstva v RŠ ţiačky  

Natálie Gemzovej, ktorej členstvo v RŠ zaniklo, nakoľko ukončila štúdium 

na našej škole 24.5.2019. 

7. V bode rôzne riaditeľ školy Mgr. Stanislav Kolpak informoval prítomných 

o aktivitách učiteľov a ţiakov, SOČ-ke a ďalších súťaţiach a o úspechoch 

ţiakov našej školy.  

8. V rámci diskusie prítomní diskutovali o aktuálnych problémoch školstva.  
 

Na zasadnutí rady školy boli jednomyseľne prijaté tieto uznesenia: 
1. Rada školy berie na vedomie: 

a) Informáciu o prijímacích skúškach pre šk. rok 2019/2020 

b) Informáciu o výsledkoch maturitných skúšok za šk. rok 2018/2019 

c) Správu o hospodárení školy za prvý štvrťrok 2019 

2. Rada školy schvaľuje:  

a) Návrh počtu ţiakov prvého ročníka v školskom roku 2020/2021 v členení na 

jednotlivé študijné odbory:  

pre študijný odbor 3650 M staviteľstvo - počet ţiakov 75 

pre študijný odbor 3692 M geodézia, kartografia a kataster- počet ţiakov 20 

b) Kooptáciu Kláry Hudej, ţiačky III.B triedy do Rady školy pri SPŠ stavebnej v 

Prešove 

 

 

V závere predsedníčka rady školy RNDr. Emília Ondíková  poďakovala všetkým 
prítomným za účasť a popriala všetkým príjemnú dovolenku.  

 
 
 

Prílohy:   prezenčná listina 
                 

 
 
  

V Prešove 11.06.2019              zapísala:    RNDr. Emília Ondíková 
predsedníčka rady školy  

 
 

    overil: Peter Mlynarčík 
člen rady školy  


